

SPB/Prop/873/2/2018
Consulate General of India
St Petersburg

AUCTION NOTICE

Sealed bids are being invited from the interested bidders for sale of official car of the Consulate General of India, St. Petersburg.

Details of car are as under:

Mercedes Benz	E 200 (032 D 015-178)
Year	2009
Colour	Black
Mileage done	130000 kms

Interested bidders may submit the sealed bids addressed to Head of Chancery, Consulate General of India, St. Petersburg not later than 1100 hrs (Local time) 07th January, 2019.

Interested bidders may come to the Consulate between 1500 hrs to 1730 hrs on any working day with prior appointment (Telephone No.6407222) to have a first-hand look of the car.

Bids will be opened at 35 Ryleeva Street on 07th January, 2019 at 14.30 hrs (Local time).



(Naresh Kumar)
Head of Chancery
14-12-2018

SPB/Prop/873/2/2018
Генеральное Консульство Индии
В Санкт-Петербурге

УВЕДОМЛЕНИЕ О ПРОВЕДЕНИИ ТОРГОВ

Генеральное Консульство Индии в Санкт-Петербурге принимает заявки в запечатанном виде от лиц, заинтересованных в приобретении официального автомобиля Консульства.

Подробная информация об автомобиле ниже:

Mercedes Benz	E 200 (032 D 015-178)
Год выпуска	2009
Цвет	Черный
Пробег	130000 км

Заинтересованные лица могут передать свои заявки в запечатанном виде на имя Главы канцелярии Генерального Консульства Индии в Санкт-Петербурге не позднее 11.00 (по местному времени) 7 января, 2019г.

Заинтересованные лица могут лично осмотреть машину в Консульстве в любой рабочий день с 15.00 до 17.30 по предварительной записи (Тел. 6407222).

Заявки будут распечатаны 7 января, 2019 в 14.30 (по местному времени), по адресу ул. Рылеева 35.



(Нареш Кумар)
Глава канцелярии
14-12-2018